

致：各中學校長

應用學習（2022-24 年度；2024 年香港中學文憑考試）

延長截止申請日期及

導引課程（網上模式）延期舉行

為配合 2021/22 學年特別假期的安排，應用學習（2022-24 年度；2024 年香港中學文憑考試）報名截止申請日期將由原定 2022 年 4 月 12 日延長至 **5 月 20 日**（即報名日期由 2022 年 2 月 22 日起至 5 月 20 日止），詳情請參閱附件一。更新的「應用學習參數檔案」將於 3 月 3 日透過聯遞系統發送至貴校供匯入至網上校管系統。

另外，原定於 2022 年 3 月 12 日及 19 日（星期六）為中四學生舉辦之應用學習導引課程（網上模式），將會延期至 **4 月 30 日及 5 月 7 日（星期六）** 舉辦，每節導引課程的時段將維持不變，詳情請參閱附件二。

相關安排（如登入詳情）將由各課程提供機構稍後直接通知。倘若於導引課程舉辦日兩天前仍未收到登入詳情，請直接向有關課程提供機構聯絡。

就報讀程序或網上校管系統方面的查詢，請分別與應用學習組（電話：3698 3186 或 3698 3177）或負責貴校網上校管系統的學校聯絡主任聯絡（學校聯絡主任名單及聯絡資料可於以下網址下載：<https://cdr.websams.edb.gov.hk/%E8%81%AF%E7%B5%A1%E6%88%91%E5%80%91/>）。就導引課程的查詢，請與有關課程提供機構或與應用學習組（電話：3698 3186）聯絡。

教育局課程發展處
應用學習組

To: Secondary School Principals

Applied Learning (2022-24 Cohort; 2024 HKDSE)
Extension of the Application period and
the postponement of Taster Programmes (Online Mode)

To tie in with the arrangement of special vacation in the 2021/22 school year, the deadline of application for Applied Learning (2022-24 Cohort; 2024 HKDSE) will be extended from 12 Apr to **20 May 2022** (i.e. the application period is from 22 Feb to 20 May 2022). Please refer to Attachment 1 for details. The updated “ApL Parameter File” will be sent to schools via the Communication and Delivery System (CDS) on 3 March for importing into the WebSAMS.

Besides, the Taster Programmes (Online Mode) of Applied Learning for **S4 students**, originally scheduled on 12 and 19 March 2022 (Saturdays), will be postponed to **30 April 2022 and 7 May 2022 (Saturdays)**. The session timeslots will remain unchanged. Please refer to the Attachment 2 for details.

Relevant arrangement (e.g. log on details) will be informed directly by course providers in due course. If the log on details are not received 2 days before the programme date, please contact the respective course providers directly.

For enquiries about application procedures and the WebSAMS, please contact the Applied Learning Section at 3698 3186 or 3698 3177 and your school liaison officer of WebSAMS respectively (List of names and contact information of the school liaison officers can be downloaded at <https://cdr.websams.edb.gov.hk/%E8%81%AF%E7%B5%A1%E6%88%91%E5%80%91/>). For enquiries about taster programme, please contact the respective course providers or the Applied Learning Section at 3698 3186.

Applied Learning Section
Curriculum Development Institute
Education Bureau